
 

Eesti Kergejõustikuliidu volikogu 

Protokoll 

Koht ja aeg: 24. aprill 2024, kell 15:00-16:00, Tallinna Kergejõustikuhall, Herne 30 

Osalesid: 38 kergejõustikuklubi, Eesti Kergejõustikuliidu (EKJL) liiget  

Kutsutud: EKJL sekretariaadi töötajad, revisjonikomisjoni esimees Tarmo Rahkama  

Juhataja: Urmo Raiend, juhatuse liige 

Häältelugemise komisjon: Peeter Tishler 

Protokollija: Mariliis Merisalu 

 

EKJL president Erich Teigamägi tervitas volikogu ja andis lühiülevaate 2023. aasta 

tegevustest.  

 

Päevakord:  

1. EKJL 2023. aasta majandusaasta aruanne, audiitori järeldusotsus   

2. EKJL revisjonikomisjoni aruanne  

3. EKJL 2023. aasta majandusaasta aruande ja revisjonikomisjoni aruande 

kinnitamine  

4. EKJL 2024. aasta eelarve tutvustamine ja kinnitamine   

5. Muud küsimused 

Päevakorra kinnitamine: ühehäälselt kinnitatud 

 

1. EKJL 2023. aasta majandusaasta aruanne, audiitori järeldusotsus 

EKJL peasekretär Sirje Lippe andis ülevaate 2023. aasta majandusaasta 

aruandest.  

Majanduslikult osutus 2023. aasta taaskord keeruliseks. Suuresti mõjutasid seda 

eelarvesse mitte planeeritud õigusabikulud ning Ukrainas jätkuv sõda, mille tõttu 

hinnad endiselt kasvavad.  

Audiitorite arvates kajastab aastaaruanne õiglaselt ettevõtte finantsseisundit. 

Võeti teadmiseks.  

 

2. EKJL revisjonikomisjoni aruanne 

Revisjonikomisjoni liige Tarmo Rahkama andis lühiülevaate revisjonikomisjoni 

aruandest.  

Võeti teadmiseks.  

 



 

3. EKJL 2023. aasta majandusaasta aruande ja revisjonikomisjoni aruande 

kinnitamine 

Hääletus: 38 poolthäält 

Otsus: kinnitada 2023. aasta majandusaasta aruanne ja revisjonikomisjoni 

aruanne 

 

4. EKJL 2024. aasta eelarve tutvustamine ja kinnitamine  

Peasekretär Sirje Lippe tutvustas 2024. aasta eelarvet. 

2024 aastal on arvestatud võimaliku kõrge inflatsiooni jätkumist ja see puudutab 

eelkõige EKJL poolt korraldatavaid võistlusi ja koondiste lähetusi.    

Tulude poole pealt saab positiivsena välja tuua selle, et mõnede sponsorite 

toetused on suurenenud. Oleme saanud Rahvusvahelise Olümpiakomitee 

Solidarity toetust treenerite koolituste korraldamiseks ning World Athleticsi toetust 

Kids’ Athletics programmi jaoks. 

Suurimad kulud on alaliidu jaoks välislähetused, millest sel aastal moodustavad 

suure osa Euroopa meistrivõistlused Roomas ja U20 maailmameistrivõistlused 

Peruus. 

Aasta tulemina peaks eelarve väiksesse plussi jääma. 

Hääletus: 38 poolthäält  

Otsus: kinnitada 2024. aasta eelarve  

 

5. Muud küsimused 

Peasekretär Sirje Lippe tutvustas Eesti Kergejõustikuliidu 2024. aasta projekte. 

Koostöös Rahvusvahelise Olümpiakomitee, World Athleticsi ja Eesti 

Olümpiakomiteega korraldatakse koolitusi rahvusvaheliselt tunnustatud lektori  

Peter Thompsoni juhendamisel. Esimene osa toimus kevadel ning koolitus jätkub 

sügisel. 

Samuti jätkatakse Kids’ Athletics programmi tutvustamisega läbi treenerite ja 

liikumisõpetajate koolituste ning lastele korraldatavate töötubade ja võistluste.  

President Erich Teigamägi teavitas volikogu, et järgmisel aastal toimuvad taas 

Eesti Kergejõustikuliidu juhatuse valimised ning tema uuesti presidendiks ei 

kandideeri 

 

Koosoleku juhataja: Urmo Raiend   Protokollija: Mariliis Merisalu  

 


